

المؤتمر العالمي الثامن للبرلمانيين الشباب

الأربعاء، 15 حزيران/يونيو 2022 – الخميس، 16 حزيران/يونيو 2022

شرم الشيخ – جمهورية مصر العربية

ملخص

من الساعة 09:30 ولغاية 17:30 بتوقيت وسط أوروبا

يعتبر المؤتمر العالمي للبرلمانيين الشباب السنوي للاتحاد البرلماني الدولي منبراً فريداً لأعضاء البرلمان الشباب ليجتمعوا، وليتبادلوا استراتيجيات مشتركة ومبتكرة ويتعلموها ويجددوها من أجل النهوض بتمكين الشباب. في العام 2022، لا ترد أي مسألة ملّحة ومهمة أكثر من العمل بغية كبح تغير المناخ والاحتباس الحراري. سيضم المؤتمر العالمي الثامن للبرلمانيين الشباب برلمانيين شباب من جميع أنحاء العالم من أجل تنسيق العمل البرلماني للتخفيف من تأثير تغير المناخ وضمان ألا يتعدى الاحتباس الحراري 1.5 درجة مئوية، تماشياً مع اتفاق باريس للمناخ.

والمؤتمر متاح لمشاركة الأعضاء الشباب في البرلمانات الوطنية. يرجى من البرلمانات الوطنية إرسال وفد لا يتخطى عدده أربعة برلمانيين شباب (45 عاماً كحد أقصى للسّن) للمشاركة في المؤتمر. ينبغي أن تتألف الوفود من ممثلين من الرجال والنساء والأعضاء الأصغر في البرلمان.

ويرجى أخذ العلم أن حفل عشاء المؤتمر سيقام يوم الخميس 16 حزيران/يونيو عند الساعة 17:00.



Eighth Global Conference of Young Parliamentarians

Wednesday, 15 June 2022 - Thursday, 16 June 2022
Sharm-el-Sheikh Egypt

Summary

09:30 to 17:30 CET

The annual IPU Global Conference of Young Parliamentarians is a unique platform for young Members of Parliament to meet, exchange, learn and identify common and innovative strategies to advance youth empowerment. In 2022, no issue is more urgent and vital than action to curb climate change and global warming. The Eighth Global Conference of Young Parliamentarians will bring together young parliamentarians from around the world to coordinate parliamentary action to mitigate the impact of climate change and ensure that global warming does not exceed 1.5°C, in line with the Paris Agreement.

The Conference is open to the participation of young members of national parliaments. National parliaments are invited to send a delegation of up to four young parliamentarians (age limit 45) to participate in the Conference. Delegations should be composed of representatives of both sexes and the youngest members of parliament.

Please note that the Conference Gala dinner will now take place on Thursday 16 June at 17:00